
  20220222 

Protokoll från styrelsemöte 9 februari, Rogestad Vägsamfällighetsförening 

Deltagare: Per, Björn, Gunilla och Rickard 

 

1. Resultatutfall 2021 

Vi summerade att utfallet på året blev väldigt nära det budgeterade, -5574kr (-2260kr enligt 

budget) Snöröjningen blev något dyrare, medans asfalteringen blev något billigare än 

planerat.  

2. Budget 2022 

Budgeten föreslås ligga i nivå med föregående året, där vi tar in 150tkr, och reparationer på 

vägen ligger runt 115tkr.  

 

3. Kanterna 

För att få bort lite av gräsväxten som uppstår på kanterna så ska Per kontakta Bladins så att 

man går över kanten när borstar bort gruset. 

 

4. Valberedningen 

Per kommer ta kontakt med valberedningen för att kolla av läget. Detta år är det ett flertal 

roller som är uppe för omval.    

 

5. Snöröjning/sandning 

Förra året skrevs ett 3-årsavtal med Bladins för att få till en något lägre kostnad. Det återstår 

nu då 2 år på detta avtal.  

 

6. Skyltar i Y-korset 

Rickard och Jonas kommer med förslag till skyltar i första y-korset, som vi kan titta på till 

årsmötet. Just nu är de gamla skyltarna i mycket dåligt skick.  

 

7. Årsmötet 

Vi beslutade att hålla årsmötet 23/3 klockan 19.00, med alternativdatum 22/3. Rickard 

försöker boka Sockenstugan i Vårdsberg som vi haft tidigare år.  

Korrigering: Pga. att priset på Sockenstugan gått upp från 100kr till 800kr har alternativ lokal 

letats. Valet föll i stället på Landerydsgården, som kostar 320kr.  

 

Mötet avslutades därmed.  

 

Vid pennan 

Rickard Gadmar 


